

FLOUR & FIREWOOD

Breakfast

BREAKFAST

Yoghurt Bowl 62 SAR

Greek yogurt & berries with cinnamon, honey, and granola (G,L,D,N,P) 560cal

Porridge Bowl 62 SAR

Cooked oats with greek yoghurt, fresh berries, and granola (G,L,D,N,P) 404cal

Original French Toast 66 SAR

An original French toast served with berries and maple syrup (G,E,D) 1087cal

Original Pancakes 62 SAR

Three pieces of classic pancakes with butter and maple syrup. (G,E,D) 327cal

EGGS

Eggs & Cheese Plater or Tartine 45 SAR

Sunny side up or scrambled eggs. And your choice of additions. (D)

Add-Ons on Eggs 12 SAR

Side salad - Bacon - Smoked Salmon - Mushrooms - Avocado - Halloumi - Bresaola - Turkey - Extra Eggs

Shakshuka 53 SAR

served with arabic sourdough bread and chopped magdus olives. (G,E) 289cal

Eggs Bresaola on Croissant 59 SAR

Scrambled eggs with cheese topped with bresaola, mustard vinaigrette dressing and arugula (G,E) 502cal

Beef Bacon Egg and Cheese 59 SAR

Fried egg with 2 bacon slices and American cheese with a dash of sriracha (G,E,D) 560cal

TARTINES & SANDWICHES

Avocado Sautéed Mushroom Tomato 55 SAR

Sautéed mushrooms & tomatoes on a bed of avocado & micro greens. (G) 390cal

Garlicky Labnah & Grilled Halloumi on SourDough 53 SAR

Pan seared halloumi on a bed on labna with cherry tomatoes, fried garlic & basil on Sourdough. (G,D) 597cal

فطور

زبادي يوناني ٦٢ س ر

زبادي مع التوت والفرونولا مع الفرفة والعسل (G,L,D,N,P) 560cal

بوريدج ٦٢ س ر

الشوفان المطبوخ مع الزبادي اليوناني والتوت الطارح والجرانولا (G,L,D,N,P) 404cal

فرنش توست ٦٦ س ر

الفرنش توست الاصلي يقدم مع التوت وشراب القيقب (G,E,D) 1087cal

بان كيك كلاسيك ٦٢ س ر

قطع من البان كيك الرقيقة تقدم مع الزبدة المذابة وشراب القيقبالغني (G,E,D) 327cal

بيض

اختيارك من البيض صحن او تارتين ٤٥ س ر

بيض عيون او مخفوق. واختيارك من الإضافات (D)

إضافات على البيض ١٢ س ر

سلطة جانبية - بيكون - سالمون مدخن - فطر - أفوكادو - جينة الحلوم المشوية - بريساولا - ديك رومي - إضافة بيضين

شكشوكة ٥٣ س ر

يقدم مع خبز السور دو العربي وزيتون مع المكدوس المفروم (G,E) 289cal

بيض مع جبن وبريساولا على كرواسون ٥٩ س ر

بيض مخفوق مع جبن مغطى بالبريساولا وصلصة خل الخردل والجرجير (G,E) 502cal

بيض مع بيف بايكن وجبن ٥٩ س ر

بيض مقلي مع شريحتين من اللحم المقدد والجبن الأمريكي مع القليل من السريراتشا (G,E,D) 560cal

تارتين و ساندويتش

الافوكادو مع ساتيه الفطر والطماطم ٥٥ س ر

فطر مشوي وطماطم على الأفوكادو (G) 390cal

اللبنة مع الثوم والحلوم المشوي ٥٣ س ر

حلومي مشوي على اللبنا مع طماطم كرزية وثوم مقلي وريحان على خبز الساوردو (G,D) 597cal

Emmental Tartine 53 SAR

Emmental slices with tomato and fresh thyme on Sourdough. (G,D) 280cal

Musaqua'a Herbed Labna on Sourdough 53 SAR

Pan seared eggplant with onions, herbs & tomato mix, on a bed of labna on Sourdough. (G,D) 384cal

Smoked Salmon On Labnah 58 SAR

Smoked salmon slices on a bed of labnah with capers & lemon. (G,F,D) 280cal

Burrata e Bresaola 78 SAR

Bresaola slices with Burrata on top & arugula leaves with olive oil & balsamic. (G,D) 370cal

Peanut Butter Berries 50 SAR

Peanut butter on sourdough with berries honey, and granola. (G,L,N,P,Se) 760cal

Halawa 50 SAR

Halawa, walnuts & dibs on Sourdough with icing sugar. (G,L) 560cal

Magdus Labnah on Bagel 45 SAR

Chopped magdus on a spread of labna with sun-dried tomatoes & arugula served in a bagel. (G,D,L,Su) 391cal

Halloumi Sandwich 42 SAR

Halloumi slices with tomato, fresh basil & a drizzle of olive oil (G,D) 390cal

SIDES

ADD-ONS 10 SAR

French Fries 19 SAR

636cal

BEVERAGES

Pepsi 10 SAR

Pepsi Diet 10 SAR

7 UP 10 SAR

Water 10 SAR

Orange Juice 20 SAR

American Coffee 20 SAR

جينة الاميتتال ٥٣ س ر

جينة الاميتتال والطماطم على خبزة ساوردو محمصة (G,D) 280cal

مسقعة مع اللبنه ٥٣ س ر

بادنجان مشوب مع البصل والأعشاب ومزيج الطماطم، على اللبنه على خبز الساوردو (G,D) 384cal

سالمون مدخن مع اللبنه ٥٨ س ر

شرائح سمك السلمون المدخن مع اللبنه ومعينات الكبر والليمون (G,F,D) 280cal

البريساولا مع البوراتا ٧٨ س ر

شرائح بريساولا مع البوراتا وأوراق الجرجير مع زيت الزيتون والبلسمك. (G) 370cal

زبدة الفول السوداني على الساوردو ٥٠ س ر

زبدة الفول السوداني مع التوت والقرانولا والعسل (G,L,N,P,Se) 760cal

حلاوة على الساوردو ٥٠ س ر

حلاوة على خبزة السور دو مع دبس التمر (G,L) 560cal

مقدوس مع لبنه على بيغل ٤٥ س ر

المقدوس مع اللبنه مع الطماطم المجففة بالشمس والجرجير يقدم في الخبز البيغل. (G,D,L,Su) 391cal

ساندويش حلومي ٤٢ س ر

شرائح الحلوم مع الطماطم والريحان الطازج وريذاذ زيت الزيتون. (G,D) 390cal

طعام جانبي

اضافات ١٠ س ر

بطاطا مقليه ١٩ س ر

636cal

مشروبات

بيبسي ١٠ س ر

بيبسي دايت ١٠ س ر

سفن اب ١٠ س ر

مياة ١٠ س ر

عصير برتقال ٢٠ س ر

قهوة أمريكية ٢٠ س ر